



# SVENSKA POINTERKLUBBEN

(Associerad med Svenska Kennelklubben)

## Protokoll fört vid Svenska Pointerklubbens telefonmöte 5 december 2018.

	Närvarande	Lisbeth Boden, Rolf Sandström, Karin Thulin, Mikael Kangosjärvi, Bjerke Andersson, Roger Larsson, Björn Danås Anmält förhinder: Kerstin Frändegård, Fredrik Nyström, Henrik Standertskjöld- Nordenstam.
§ 1	Sammanträdet öppnas	Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
§ 2	Dagordningen	Dagordningen godkändes.
§ 3	Justeringsman	Till justerare valdes Roger Larsson
§ 4	Föregående protokoll	Genomgång av föregående protokoll. <ul style="list-style-type: none"><li>• FA:s organisationsutredning. Roger redogjorde för det 1: a mötet som VU:s arbetsgrupp haft angående FA:s organisationsutredning.</li><li>• Huvudprovet 2019. Lisbeth har lagt till en utställning. Det går ej att ändra datum för provet. Lisbeth ordnar med sponsring för provet. Elit och hanhundsparaden stryks från programmet.</li><li>• För information. Det var en minnesstund för Arne Thorn på derbyt. SvPK ger ett bidrag på 1000 kr till en fond som instiftats av SISK till Arne Thorns minne. Bjerke ordnar med det.</li><li>• För information. Anna Edvall har tackat ja till att ingå i Hedenlundskommitten.</li><li>• Susanne Legneskog ska tillfrågas om hon vill ta hand alla årsböcker, protokoll plus andra papper från SvPK:s arkivarie Ingemar Espelund och sammanställa det så det finns kvar för framtiden. Allt material finns nu hos Bjerke Andersson.</li><li>• Huvudprovet 2020 i Bruksvallarna ska Kerstin tillfrågas att ha ansvar för.</li></ul>
§ 5	DURK domarutbildning och regelkommitté	Har haft möte. Patrik Larsson är invald. Diskuterades hur utbildningen för domareleverna ska fortgå.
§ 6	PUR (prov, utställning, redovisning)	Provkalendern utskickad.
§ 7	FA-VU (verkställande utskott)	SKK har ännu ej presenterat någon tidsplan eller budget för att skapa ett administrativt hjälpmedel för jakthundsklubbarna att "arrangera jaktprov". SÄK är intressant och intresserad av att bli större inom området, då de har en professionell hantering av frågan med ett separat bolag som hanterar deras "administrativa systemlösning".

§ 8	Uppfödar-Konferens 2019	De som vill delta i själva konferensen utan mat och logi får betala 250 kr/dag. Vi har dispens till mellandagarna för att se hur många som anmäler sig. Minsta antal deltagare 15 st. SvPK sponsrar konferensen med 10 000 kr. Lisbeth, Rolf och Karin kollar att budgeten ej överskrides. Marie Nylander kommer att prata om "Funktionell exteriör".
§9	Specialhunds-Konferensen 2019	1 person är anmäld. Ingen från styrelsen är intresserad i dagsläget.
§10	Årsboken	Det måste vara en som är ansvarig för den. Lisbeth frågar Elin Backlund och Karin frågar Marie Frändegård om intresse finns.
§ 11	Årsmöte och utställning	Denna fråga flyttas till nästa telefonmöte.
§ 12	Övriga frågor	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Avance: Vi måste ha en person som ansvarar för Avance. Lisbeth frågar Björn Meijel och Kalle Stolt för att höra om någon av dem är intresserad av detta.</li> <li>• Till Avance nr1 2019 frågar Lisbeth Eva Perman och Staffan Emmoth om de vill skriva om den amerikanska pointern i Sverige, och om Björn Meijel vill skriva om den italienska pointern i Sverige.</li> <li>• SvPK ställer sig bakom motionen att flytta KF från september till juni.</li> <li>• Björn Danås har kommit med ett förslag att för att få annonsera en valpkull på pointerklubbens hemsida, ska båda föräldrarna ha minst ett "good" på utställning. Det förslaget godtas av styrelsen och införs från och med 1 januari 2019.</li> <li>• Bjerke tycker att lokalklubbarnas kontaktpersoner måste bli bättre på att skicka in resultat till hemsidan. Lisbeth och Karin ska informera kontaktpersonerna om detta.</li> <li>• Huvudprovet 2018. Rolf redogjorde för jaktprovet i Ammarnäs. VBFK och SvPK gick 1754 kr back vardera. SvPK står för kostnaderna. Huvudprovet kommer att skiljas från övriga prov i fortsättningen.</li> </ul>
	Tid för nästa möte	Nästa möte är måndagen den 7 januari 2019.
	Mötet avslutas	Ordförande tackade alla närvarande och avslutade mötet.

Vid protokollet:

Sekreterare  
  
 Karin Thulin

Ordförande  
  
 Lisbeth Boden

Justerare  
 Roger Larsson  
